

Privacy Policy – Personal Data Protection (GDPR)

Data Controller

The company **Preciball S.A.**, represented by **Delattre Marie-France scomm**, whose registered office is located at Rue de Tournai 2, 7604 Callenelle, Belgium, is responsible for the processing of your personal/professional data.

Telephone: +32 (0)69 30 36 00

Email: info@preciball.com

Data Collected

In the course of its professional communications (emails, business exchanges, contact forms), Preciball S.A. may collect and process professional data such as:

- name, surname, position and professional contact details,
- email address and telephone number,
- content of communications or information voluntarily provided.

Purposes of Processing

Professional data is used in order to:

- respond to your contact requests and inquiries,
- manage business relationships with clients, suppliers and partners,
- comply with legal and regulatory obligations.

Your data will never be used for other purposes without your explicit consent.

Cookies and Tracking Tools

When visiting our website, cookies may be placed on your device. They are used to:

- ensure the proper functioning of the website,
- analyze traffic and improve our services,
- facilitate your browsing experience.

You may manage your preferences or disable cookies via your browser settings.

Legal Basis

The processing of your data is based on:

- the performance of a contract or pre-contractual measures,
- compliance with legal obligations,
- the legitimate interest of Preciball S.A. in ensuring its activities and professional communications.

Data Recipients

The collected data is exclusively intended for Preciball S.A. and will not be shared with third parties, except in cases of legal or contractual obligation.

Data Retention

Your data is retained only for as long as necessary for the purposes stated, and in accordance with applicable legal requirements.

Your Rights

In accordance with the GDPR, you have the following rights:

- right of access, rectification and erasure,
- right to restriction of processing and objection,
- right to data portability,
- right to lodge a complaint with the Data Protection Authority (DPA) in Belgium.

To exercise your rights, please contact: **info@preciball.com**

Security

Preciball S.A. implements all necessary technical and organizational measures to ensure the security and confidentiality of your personal and professional data.

Politique de confidentialité – Protection des données personnelles (RGPD)

Responsable du traitement

La société **Preciball S.A.**, représentée par **Delattre Marie-France scomm**, dont le siège social est situé **Rue de Tournai 2, 7604 Callenelle, Belgique**, est responsable du traitement de vos données personnelles/professionnelles.

Téléphone : +32 (0)69 30 36 00

Email : info@preciball.com

Données collectées

Dans le cadre de ses communications professionnelles (emails, échanges commerciaux, formulaires de contact), Preciball S.A. peut collecter et traiter des données professionnelles telles que :

- nom, prénom, fonction et coordonnées professionnelles,
- adresse email et numéro de téléphone,

- contenu des communications ou informations volontairement fournies.

Finalités du traitement

Les données professionnelles sont utilisées afin de :

- répondre à vos demandes et questions,
- gérer les relations commerciales avec les clients, fournisseurs et partenaires,
- respecter les obligations légales et réglementaires.

Vos données ne seront jamais utilisées à d'autres fins sans votre consentement explicite.

Cookies et outils de suivi

Lors de la visite de notre site web, des cookies peuvent être déposés sur votre appareil. Ils servent à :

- assurer le bon fonctionnement du site,
- analyser le trafic et améliorer nos services,
- faciliter votre expérience de navigation.

Vous pouvez gérer vos préférences ou désactiver les cookies via les paramètres de votre navigateur.

Base légale

Le traitement de vos données repose sur :

- l'exécution d'un contrat ou des mesures précontractuelles,
- le respect d'obligations légales,
- l'intérêt légitime de Preciball S.A. pour assurer ses activités et communications professionnelles.

Destinataires des données

Les données collectées sont exclusivement destinées à **Preciball S.A.** et ne seront pas partagées avec des tiers, sauf en cas d'obligation légale ou contractuelle.

Durée de conservation des données

Vos données sont conservées uniquement le temps nécessaire aux finalités indiquées et conformément aux exigences légales applicables.

Vos droits

Conformément au RGPD, vous disposez des droits suivants :

- droit d'accès, de rectification et d'effacement,
- droit de limitation du traitement et d'opposition,

- droit à la portabilité des données,
- droit de déposer une plainte auprès de l'Autorité de protection des données (APD) en Belgique.

Pour exercer vos droits : **info@preciball.com**

Sécurité

Preciball S.A. met en œuvre toutes les mesures techniques et organisationnelles nécessaires pour garantir la sécurité et la confidentialité de vos données personnelles et professionnelles.